

## **DAGSORDEN**

**Fredag den 1. december kl. 10.30**

**Deltagere:**

**Rudi Bjerregaard (RB), Per Egelund (PE), Bo Ulrik Munch (BUM),  
Otto Andersen (OA), Ejgil Sjøgaard (ES), Tom Rosenkilde (TR), Tommy Schmidt  
Elholm (TSE)**

### **1. Godkendelse af referat**

Ingen bemærkninger. Referatet lægges på hjemmesiden sammen med forretningsordenen for 2023-24.

### **2. Turneringsudvalgene.**

#### **a. Afholdte**

Holdturnering afholdes med 4 hold, hvilket er utilfredsstillende. Det ene hold er endog et hold skaffet af Per, hvor han selv spiller med.

Tommy mente, at det har afholdt nogen fordi gebyret på 1300 kr. er lidt for højt.

Der var også udtrykt utilfredshed med, at nye spillere får rabat, medens andre deltagere skulle betale fuld pris, hvis 2 eller flere på holdet har deltaget i turneringen før.

Vi bør fremover angive prisen pr. spiller, da det måske synes mindre voldsomt. Desuden bør vi nok graduere efter antal spillerunder.

Næste år skal vi sørge for, at der er sendt invitationer ud, så de foreligger på klubbernes første spilledag.

#### **b. Planlagte**

Der skal udarbejdes en indbydelse til Senior Par snarest. Bo udarbejder og udsender.

Ejgil tager handicap turnering sammen med Rudi, og Rudi tager Mix Par sammen med Per.

Roskilde Bridge 1945 afholder begynderturnering – der er kommet en forespørgsel om, at vi afholder det sammen med Distrikt Nordsjælland. Rudi forelægger det for Visti.

Per overleverer til Tommy for afvikling af næste runde i mellemrækkerne. Vi får assistance fra Jacob Søgaard fra Distrikt Nordsjælland.

### **3. Undervisningsudvalgene.**

#### **a. Afholdte**

Det afholdte et TU-kursus light blev afviklet med 20 deltagere.

Til BC3 kurset var der kun tilmeldt 4 deltagere. Grundet tekniske problemer, blev det ikke afviklet og indskuddet er blevet tilbagebetalt til de tilmeldte deltagere.

#### **b. Planlagte.**

Næste TU-kursus afholdes af Tommy og Rudi. Der afholdes et TU-kursus light den 25. februar.

Ejgil kører et BC3 kursus den 18. februar. Vi sender indbydelse til de 4 distrikter i Kreds 2 med kopi til DBf.

Vi planlægger et TU-kursus 3 med eksamen til den 7. april.

### **4. IT-udvalget.**

Ejgil havde ingen bemærkninger.

### **5. Økonomi. Materiale udleveret på mødet**

Otto gennemgik enkelte poster og oplyste om en manglende afregning for holdturneringen. Bo får det bragt i orden. Desuden er der 1½ hold, som ikke har betalt indskud. Otto sender opkrævning til holdkaptajnerne.

Underskud for klubhold var på ca. kr. 11.000. Bo friholdes for indskud pga..at han skaffede et substituthold.

Kurser giver nu et pænt overskud. Underkud på BC3 er dækket af fonden. Der resterer kr. 6.364 i fonden.

Vi har nu en egenkapital på kr. 64.723 og der er ikke de store afvigelser fra budgettet.

## **6. Fremtid for Distrikt Østsjælland**

Rudi ønskede en drøftelse af, hvad distriktet gør, såfremt Østsjællands bridgecenter på et tidspunkt bliver afviklet.

Tommy erklærede sig enig i, at vi tænker tanken, men det er svært at forholde sig hertil, før det er aktuelt.

## **7. Midtvejsmøde den 9. december**

Ejgil deltager, da Rudi er forhindret.

Otto gjorde opmærksom på de væsentlige stigninger i budget 2024 i forhold til estimat 2023 vedr, posterne turneringsomkostninger, personaleomkostninger og rejse, kørsel og repræsentation, Danmark og forespurgte, om der var nogen af deltagerne, der havde observeret noget tilsvarende. Der ville nok kommende forklaringer hertil på mødet.

## **8. DBF's oplæg om rekruttering**

DBf har holdt møde med deltagelse af Rudi.

DBf vil gerne have, at distrikterne forsøger at samle de klubber, som kan være interesseret i at køre undervisning.

Ejgil spurgte til, hvor mange kursister, der er registreret i år?

Vi vil søge et nyt bestyrelsesmedlem på næste generalforsamling, som vil påtage sig opgaven med at kontakte klubberne.

## **9. Næste møde**

Næste møde 8. marts kl. 10.30

## **10. Eventuelt**

Otto efterlyste, at der fremlægges en mødeprotokol, som besluttet på sidste bestyrelsesmøde.

Per lovede at medtage den på næste møde.